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osvrt na duhovsku 
konferenciju 2011 god.

Tema je bila: „ako se neko nanovo ne 
rodi ne može videti carstvo Božje”, 
ev. jovan 3,3

Svi  dobro znamo ovu izjavu Gospoda Isusa 
koju je rekao pobožnom farizeju Nikodemu. 
Upravo to je bila tema već 41. Konferencije 
vernika koji govore jezikom iz bivše Jugosla-
vije a svake godine se održava u Nemačkoj 
na dan Duhova u Friolzheimu kod Stuttgar-
ta. Okupilo nas se oko 120 i zajedno smo 
proveli divne trenutke.
Prva  ovakva konferencija je organizovana 
1971 god. a onima koji su odlučili da se re-
dovno ovako sastaju pripada i bratu Bran-
ku Bajeru, koji je suosnivač i suorganizator 
ovakvih sastanaka.
„Naša odgovornost za sebe i druge“ – glasio 
je Moto prve konferencije, a ta ,,odgovorn-
ost” nas podseća da neprestano rastemo u 
veri, živeći na slavu Bogu i time svedočimo 
i dovodimo ljude Hristu.
Svake godine na konferenciju pozivamo 
glavnog  govornika iz neke od zemalja bivše 
Jugoslavije. Prošle godine je među nama bio 
brat Petar Pilić, propovednik iz Novog Sada, 
od koga smo imali blagoslov.
Šta je  nanovorođenje? Zašto moram da se 
nanovo rodim? Zašto upravo tako važno i 
beskompromisno govori Gospod Isus „Ako 
se neko nanovo ne rodi ne može videti 
carstva Božjega?“ Na sva ova pitanja nam je 
odgovorio brat Petar u svoja tri predavanja 
čime smo dobili novi duhovni impuls za dalj-
ni život. Bilo je veoma interesantno, poučno 
i ohrabrujuće, jer tema o nanovorođenju je 
veoma aktuelna i u 21. veku.
Ne znam,  dragi čitaoci ove okružnice, kako 
na Vas utiču ove reči, ali ja moram priznati da 
su me veoma dotakle. Shvatio sam da čovek 
može da ide i 50 godina u crkvu, da se moli, 
lepo peva, ali...ako se nanovo ne rodi neće 
videti carstvo Božije. Da, moramo se roditi 
odozgo! Jednom smo rođeni od majke, bića 
ove zemlje kako bismo postali stanovnicima 
Zemlje. Ali, moramo se roditi odozgo, od 
Boga da budemo stanovnici Neba. - Božjeg 

carstva. Najvažnije je da primimo „novo 
rodenje“ od Gospoda Isusa, da dozvolimo 
da nas svakodnevno čisti Njegova krv kako 
bi naše srce bilo čisto, da možemo živeti u 
večnosti sa Njim.

U ime odbora

Ondrej Chlpka

Govornik na Duhovskoj 
konferenciji 2012 god.
Moje ime je Nenad Kovačević, oženjen sam 
Silvanom (rođ. Peterlin iz Zagreba). imamo 
dvije kćerke, Anju koja je na trećoj godini 
pravnog fakulteta u Zagrebu i Tajanu koja 
je ide u četvrti razred srednje ekonomsko-
turističke škole u Čakovcu. Ja sam rođen 
u Čakovcu 1963 god od vjernih roditelja. 
Zahvalan sam Bogu da su moji djedovi prih-
vatili Isusa Krista u svojim dvadesetim go-
dinama i bili pioniri baptističkog pokreta u 
bivšoj Jugoslaviji. Roditelji su me od malena 
upućivali na Riječ Božju, tako da sam
 se i ja u svojoj 14. godini obratio Gospodu, 
shvatio svoju izgubljenost, grijeh i beznađe 
bez Krista. Na jednom kampu na Ćinti, na 
otoku Ugljanu prihvatio sam Isusa Krista 
kao osobnog Spasitelja. U crkvi u Mačkovcu 
sam duhovno sazrijevao i nakon srednje 
škole osjetio sam poziv da odem u biblijs-
ku školu u Beču (EBI). Nakon prve godine 

studiranja oženio sam se, tako da je i Silvana 
započela studiranje na biblisjkoj školi. Na-
kon završenog studija 1989 god. vratili smo 
se u Međimurje i počeli  raditi sa mladima u 
našoj crkvi u Mačkovcu. Bilo je to prekrasno 
vrijeme kada smo vidjeli mnoga obraćenja 
kod mladih. Tri godine kasnije crkva je 
tražila da budem pastorom crkve. Od tada, 
a to je već dvadeset godina pastor sam jedne 
od najstarijih baptističkih crkava u Hrvats-
koj. U tih dvadeset godina službe sa obitelji 
sam proveo određeno vrijeme u Los Angele-
su USA na posljedipolomskom studiju. Da-
nas naša crkva  ima oko 95 odraslih članova 
i oko petnaestak djece, i nekoliko prijatelja 
koji redovito dolaze u crkvu. Ja sam uključen 
i u rad Saveza Baptističkih crkava u RH kao 
član izvršnog odbora, posebno u području 
evangelizacije i osnivanju novih crkava.
Nadam se da je ovo dovoljno. Radujemo se 
susretu sa Vama.

U Kristu,
Nenad Kovačević

Odbor  se sastao  06. novembra u 
Wetzlaru. Za ovogodišnju duhovsku 
konferenciju pozvali smo brata prop-
ovjednika Nenada Kovačevića iz Hrvat-
ske. Radujemo se da se brat Kovačević 
odazvao našem pozivu. Tema koja će 
biti na ovogodišnjoj konferenciji ćemo 
objaviti u sledećoj okružnici koja će 
izaći za uskrsne praznike. Molite se da 
Gospod blagoslovi i ovogodišnju duh-
ovsku  konferenciju .
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radosna vest

Gde ljubav vlada – tamo je carstvo mira
gde ona prebiva – tamo cvate proleće.
Tamo se menja srce i duša,
jer ljubav Božja je najveći dar.

1. oktobra 2011. godine  Silvia Chlpka stu-
pila je u  brak sa Alexandrom Thomasom. 
Proveli smo prelep dan obasjan suncem 
sa našim mladencima, ispunjen mirom, 
zahvalnošću Bogu za Njegovu milost i lju-
bav. Svi uzvanici su izrazili radost i želju da 
ih Bog blagoslovi u njihovom zajedničkom 
životu, a čestitke su odzvanjale: „Blagoslo-
vi ovaj par Bože, jer ono što Ti blagosloviš 
ostaje blagosloveno doveka, dobri naš 
Bože...“

*****

Tužna vest

Ovoga leta nas je dostigla tužna vest. Naša 
draga sestra Maria Bučić, rodjena Orčić,  
u Tavankutu, Srbija, umrla je 14.8.2011 
u Duisburgu. Sestra Marija Bučić ima tri 
sina: Tihomir, Theophil i Dennis. Njen su-
prug Elio je već godinama teško bolestan.
Marija se sa puno ljubavi brinula za svoga 
supruga i za svoju decu. Elija je takodjer 
potpomagala u njegovom misijskom radu.

Uvek je bila pouzdana svom Gospodu, 
verna i uvek spremna drugima da pomaže.
Zadnjih godina nije više mogla da dolazi 
na naše konferencije, ali je preko Interneta 
i SMS bila sa mnogima u kontaktu. Njena 
deca su rekla: Ona je bila veliki Uzor vere 
za sve nas. U ime  našega odbora želim dra-
gom Eliju i deci na ovaj način da izrazim  
duboko saučesće.

*****

infomacije:

Brat jan sijanta je izdao knjigu na 
temu „anđeli“

Knjiga ima 172 stranice. 
Cijena:   7,- EUR  + poštarina. 

Zainteresirani mogu naručiti knjigu preko 
E-mail adrese: jsijanta@freenet.de

*****

Brat vujčić je izdao knjigu 
„Za vas i za mene“ 

ima 224 stranice a naručuje se kod:
Südslawische Christliche Mission

Vujčić Milan 
Darmstädterstr. 9, 64342 Seeheim 

Tel: 06257 / 84450. 
E.Mail: milan.vujcic@t-online.de

rebeka i samuel Djordjić

Čuli smo predivnu vest, da je Porodica 
Nenada Djordjić dobila 1. Dezembra 2011 
u Siegenu blizance ćerku Rebeku i sina 
Samuela. Mi se radujemo od srca. Porodici 
želimo Božije vodstvo, mudrost i snagu u 
uzgoju dece!

*****

vivien Mariella jael Zelenak

Rođena 12.05.2011 u Wetzlaru 
Veoma se raduju Tanita, Joel, Timon 
i naravno roditelji Jasminka i Branko 

Zelenak

*****

Iz tehničkih razloga ova Okružnica izlazi 
sa zakašnjenjem.
Hvala za Vaše strpljenje.
Sledeća Okružnica izlazi za uskrsne 
praznike. 
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